



Gästrike- Hälsinge golfdistrikt

2021-01-16

STYRELSEPROTOKOLL

Protokoll från ordinarie styrelsemöte via Teams 2021-01-16

Deltagare:

Pär Lindfors, ordf
Staffan Strid, ledamot
Kajsa Sjölander,
ledamot
Tomas Fröjd, ledamot
Amie Strömgren,
ledamot
Birgitta Adermark, le-
damot
Lennart Olsson, ledamot
Göran Svedberg, sup-
pleant

Kopiemottagare:

Kjell-Åke Nilsson revisor
Kjell-Ove Jansson, ledamot
Jan Tegner, valberedning
Bengt Jonsson, valberedning
Pia Borg, valberedning

1 Mötets öppnande

Pär hälsade alla välkomna och presenterade alla deltagare på mötet

2 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes av mötet

3 Föregående protokoll - Kajsa

Föregående mötesinnehåll sammanfattades av Kajsa och godkändes av mötet.

4 Ekonomisk redovisning

Staffan föredrog ekonomin, underlag har skickats ut under veckan. Det har inte hänt så mycket sedan fg möte. Dvs inte så många transaktioner. Distriktet har tagit kostnaden för Pernilla stipendiet 2021. Det finns ett överskott på 50', pga att corona har pågått under fg år. Mötet godkände redovisningen av ekonomin.

hi
B



5 Inför verksamhetsåret

Många aktiviteter har under 2020 behövt ställas in pga coronaläget. Det har berört utbildningar, läger, tävlingsspel fram t.o.m juni. Därefter genomfördes tävlingsspel efter förutsättningar och rekommendationer.

Inom Paragolf har distriktet anskaffat Elomopeden som är placerad på Hofors GK med hjälp av givet bidrag. I övrigt har aktiviteter skjutits fram i tid för att genomföras under år 2021.

Kallelse till årsmötet ska göras 45 dagar innan. Det blir ett digitalt möte. Johan Hillblom ska tillfrågas om att organisera mötet tekniskt.

6 Årsmötet - fastställa dag, mötesform, förberedelser, handlingar*, kallelse

Årsmötet ska ske den 18 mars kl 18.30.

Mötet sker digitalt.

Verksamhetsberättelsen är i princip klar. Fokus ligger på tjejsatsning och lägerverksamhet. Även paragolfen finns med i planen.

Balansräkning och ekonomiskt underlag är under arbete.

Stadgarna är ifrån 1996. Juridiska kommittén ska väljas på årsmöte, det måste justeras i stadgarna som beslutas på årsmöte.

Mötet uppmanas fundera om det finns ngt mer att ta upp som vi inte tagit in i planen.

Tävlingsprogram ska med i verksamhetsplanen, med redovisning ifrån dam- och herrkommittén.

7 Övriga frågor

Inget övrigt togs upp.

8 Kommande möten - SGF, distrikt

Verksamhetsseminarium kommer sannolikt inte att genomföras ifrån SGF.

Nästa möte beslöts till torsdag den 25/2 kl 18.30

9 Mötets avslutande

Pär tackade därefter mötet för visat deltagande och avslutade mötet!

Ordförande


Pär Lindfors

Sekreterare


Kajsa Sjölander